
Zápis z  jednání p ředsednictva Českého vesla řského svazu  
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Prah a 6 

 
č. 8 / 2015 

 
Datum:    27. 8. 2015, 14:00 
Místo konání:   Loděnice VK Blesk 
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, M. Možný, V. Chalupa, V. Burda, P. Hlídek 
Předsedové komisí :  Z. Norková, M. Kurfirst, M. Lorenc 
 
 

Hosté:  Z. Paroulek 
Omluveni :  J. Poláček, J. Starosta., P. Fojtík, J. Lukš  
Trenéři :  V. Kučera, F. Koudela, I. Uhlová 
GS :    J. Johánek  
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospoda ření ČVS 
Podána informace. 
Odpovídá :  J. Johánek 
Termín: měsíčně 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P- ČVS a informovat P- ČVS o dění v akademickém veslování 
J. Lukš omluven.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
05/11/2014  Připravit návrh na sout ěže dětí od 6 do 10 let 
Podána informace V. Kučery – Štětí, Lounský Triatlon, Roudnický trojboj, testování Přijď veslovat. 
Termínovka bude doladěna. Věkové kategorie budou 4. Bude do příště rozpracováno do materiálu pro 
kluby.  
Termín: září 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, V. Ku čera 
 
01/02/2015  Připravit informaci o získávání talent ů z jiných sport ů do Centra ženského 
veslování  
Propagační leták hotov, úkol trvá.  
Termín: září 2015 
odpovídá:  I. Uhlová 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému vytvo ření sdružení Ra čic s dalšími obcemi z d ůvodu získání 
evropských dotací 
M. Kurfirst podal informaci.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
05/01/2015 Připravit podklady pro projednání usnesení VH ČVS konané 18. 4. 2015  
Rozděleny úkoly a bude řešeno v září 
Termín: září 2015 
odpovídá:  J. Johánek, M. Kurfirst 
 
05/04/2015 Dojednat s firmou Sportis dopracování p řihlašovacího systému o výsledkový servis  
Proběhlo jednání M. Macháčka s M. Slabejem, bude připraven systém Sportis-off-line, který nahradí 
systém ORGA. Pilotní projekt off-line bude vyzkoušen na Chalupa Cup. 
Termín: říjen 2015 
odpovídá:  D. Machá ček, J. Johánek  
 
05/05/2015 Vypracovat seznam závodník ů, kteří mohou používat reprezenta ční vesla. Poslat 
M.Lorencovi a Z. Paroulkovi.  
Bude aktualizováno a zveřejněno na webu a předáno rozhodčím. 
Termín: září 2015 
odpovídá:  V. Chalupa, V. Ku čera  
 



01/06/2015 Vytvo řit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované 
vyhlášky o provozu na vodních cestách na veslování.  Komise bude pr ůběžně informovat P-
ČVS. 
Informaci podal D. Macháček. Proběhlo jednání D. Macháčka a M. Kurfirsta ve sněmovně. M. Kurfirst 
připraví materiál popisující stav a dopady provozu rychlých člunů a postup podání stížnosti na SPS.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst, T. Polanecký, M. Možný, Z. Pecka  
 
02/06/2015 Specifikovat okruh témat a komunika ční kanály pro zlepšení komunikace P- ČVS 
s předsedy klub ů 
M. Kurfirst navrhuje pořádat jednání P-ČVS nejen v loděnici VK Blesk a začít kluby v Praze.   
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst   
 
03/06/2015 Připravit prohlášení pro členy p ředsednictva a členy komisí o nakládání s citlivými 
údaji  
Termín: září 2015 
odpovídá:  D. Machá ček, J. Johánek   
 
04/06/2015 Připravit dopln ěné a p řipomínky k platné strategii ČVS 
Termín: září 2015 
odpovídá:  členové P- ČVS   
 
05/06/2015 Připravit nápl ň a personální obsazení marketingové komise ČVS 
Termín: září 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, místop ředsedové P- ČVS   
 
06/06/2015 Aktualizace rozpo čtu Centra ženského veslování  
Spln ěno.  
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  I. Uhlová   
 
07/06/2015 Připravit návrh odm ěňování členů některých odborných komisí ČVS 
Spln ěno.  
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  D. Machá ček, J. Johánek 
 
01/07/2015 Nahlásit kandidaturu MSJ a MSU23 2018 na  ČOV ing. Kumpoštovi  
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  J. Johánek 
 
02/07/2015 Navrhnout a rozeslat termíny sout ěží dětí od 6 do 10 let 
Spln ěno, bude rozesláno do klubů začátkem září 
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  V. Ku čera 
 
03/07/2015 Finalizovat návrh V. Ku čery ke zm ěně systému SCM – projednat a p řipomínkovat ve 
spolupráci s V. Ku čerou  
Termín: 2. srpna 2015 
odpovídá:  členové p ředsednictva ČVS, V. Kučera 
 
01/08/2015 organizovat V Ř na bankovní služby pro ČVS 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  J. Johánek 
 
02/08/2015 vyhodnotit a dát návrh, zda p řeklopit nebo vytvo řit nový facebook propojený s 
veslo.cz  
Termín: září 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, Z. Paroulek  
 
03/08/2015 Navrhnout člena DK s právnickým vzd ěláním  
Termín: září 2015 
odpovídá:  p ředsedové oblastí   



 
04/08/2015 Vyhodnotit možnost uspo řádání mezinárodní regaty v Ra čicích v roce 2016 ( termín, 
kategorie, …)  
Termín: září 2015 
odpovídá:  Z. Pecka,  J.Johánek   
 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS 
2. Rozdělení 6. tranše  
3. Poskytnutí zálohové platby 200.000,- Kč společnosti m4architekti s.r.o.  
4. Podat žádost o kandidaturu FISA masters regatta 2019 a MS U23 2019 
5. Jmenuje Jiřího Svobodu do funkce manažera Centra ženského veslování. I. Uhlová bude 

pokračovat v CŽV – na příštím jednání P-ČVS představí rozpočet a plán činnosti 
6. Bere na vědomí abdikaci Z. Krejzy na pozici člena DK ČVS 
7. O odložení projednání odvolání L. Ondráčka proti rozhodnutí DK č. 12 – 2015 z důvodu 

prostudování podkladů na příští jednání P-ČVS. K projednání bude pozván L. Ondráček.  
8. Poskytnutí částky 8.000,- Kč na výsledkový servis Brněnské regaty 
9. Poskytnutí částky 15.000,- Kč na organizaci Hradišťského šestikiláku, který je testem SCM 
10. Účast D. Macháčka a J. Johánka na kongresu FISA v Aiguebelette 
11. Uzavření převodu zařízení závodní dráhy albano v Třeboni za 1 Kč z TJ Jiskra Třeboň na ČVS.  
12. Uzavření memoranda o účasti ČVS na ODM – koordinátorem bude V. Kučera 
13. Změnu termínu II.kola a MČR dospělých v jízdě na veslařském trenažéru  
14. Proplacení části školného ve výši 11.000,- Kč M. Navrátilovi a P. Vitáskovi, kteří získali trenérskou 

licenci A 
15. Zapůjčení osmy Vespoli na regatu v Baselu posádce VK Slavia Praha za podmínky, že osma 

nebude potřeba pro juniorskou nebo seniorskou reprezentaci. Sazba za roční půjčovné.   
16. Termíny vyhlášení Veslaře roku 31.10. od 18.00 hodin a nebo 22.11. od 14 hodin bude upřesněno 

dle volných termínů v CPM.  
17. Účast reprezentačních posádek mužů a žen na finále SP ve sprintu v Berlíně – 18. - 20. 9. 2015. 

posádky sestavuje P. Blecha (muži) a I. Uhlová, J. Lukš (ženy) – schvaluje V. Chalupa. 
18. P-ČVS nevyhověl žádosti SK Hamr – oddíl veslování o přijetí za člena ČVS. 
19. Materiál o fungování SCM v 2016 a dále předložený V. Kučerou upravený po diskusi na schůzi P-

ČVS. Text v příloze 
20. Poskytnutí stipendia 2 x 8.000,- Kč Tereze Kociánové za měsíce srpen a září ( sparingpartner M. 

Knapkové, posádka LW2x ) 
 
 

Informace : 
 

1. D. Macháček – o možnosti pořadatelství akademického MS – bude prověřena možnost 
obdržení dotace MŠMT – pokud ne, o kandidaturu ČVS žádat nebude 

2. M. Kurfirst – o přípravě česko-německé veslařské akademie v rámci projektu Labe Arena 
3. D. Macháček – o budoucnosti Centra ženského veslování  
4. J. Johánek – o abdikaci Z. Krejzy na pozici člena DK 
5. J. Johánek – o nutnosti zajištění administrativy týkající se trenérů 
6. J. Johánek – o stažení žaloby na platnost VH VS Smíchov – čeká se na vyznačení právní 

moci 
 

 
 
Další P-ČVS proběhne ve čtvrtek 23. 9. 2015 v 14.00 v loděnici ČVK Praha - bez pozvánky. 
 
Zapsal: J. Johánek 27. 8. 2015 


